
Protokół Nr XXVIII /08
z XXVIII Sesji Rady Powiatu

w Ustrzykach Dolnych
z dnia 15 października 2008 r

Posiedzenie XXVII Sesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz. 14.00 w sali
narad siedziby Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych według
poniższego porządku obrad:

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Informacja o Programach Pomocowych oraz o złożonych wnioskach.
5. Podjęcie uchwał w sprawach:

1)wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2008 r. ,
2)wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi przez wyznaczoną
jednostkę oraz za parkowanie usuniętego pojazdu na wyznaczonym
parkingu strzeżonym.

6. Analiza oświadczeń majątkowych radnych, kierowników jednostek
organizacyjnych oraz pracowników upoważnionych do wydawania
decyzji administracyjnych.

7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
9. Zakończenie obrad sesji

Ad. l

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Otwieram XXVIII Sesję Rady Powiatu i stwierdzam, że na 15 radnych
obecnychjest 14 radnych (zgodnie z listą obecności ), w związku z tym obrady
są prawomocne. Następnie przeczytał porządek obrad pytając czy są propozycje
zmian w przedstawionym porządku obrad.



Głos zabiera Pan Zygmunt Krasowski - Wicestarosta
Proponuję wprowadzić w ust 5 kolejno pkt. 3, 4 dwa dodatkowe projekty
uchwał:
3) w sprawie zmiany do uchwały w sprawie określenia trybu prac nad
projektem uchwały budżetowej oraz rodzaju i szczegółowości materiałów
informacyjnych towarzyszące projektowi,
4) w sprawie udzielenia upoważnienia dla Zarządu Powiatu do przekazywania
upoważnień do zaciągania zobowiązań.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś pytania odnośnie porządku obrad?
Więcej wniosków i uwag nie było, w związku z tym przystąpiono do
głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło udział 14 radnych.
Wniosek pana Wicestarosty został przyjęty jednogłośnie i tym samym
wprowadzone zostały zmiany do porządku obrad w sposób następujący:

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Informacja o Programach Pomocowych oraz o złożonych wnioskach.
5. Podjęcie uchwał w sprawach:

1)wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2008 r. ,
2)wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi przez wyznaczoną
jednostkę oraz za parkowanie usuniętego pojazdu na wyznaczonym
parkingu strzeżonym.

3)w sprawie zmiany do uchwały w sprawie określenia trybu prac nad
projektem uchwały budżetowej oraz rodzaju i szczegółowości
materiałów informacyjnych towarzyszące projektowi,

4)w sprawie udzielenia upoważnienia dla Zarządu Powiatu do
przekazywania upoważnień do zaciągania zobowiązań.

6. Analiza oświadczeń majątkowych radnych, kierowników jednostek
organizacyjnych oraz pracowników upoważnionych do wydawania
decyzj i administracyj nych.

7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
9. Zakończenie obrad sesji



Ad.2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak,
Poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został podpisany, znajduje się on
w Biurze Rady i był do wglądu pań i panów radnych. Dlatego też zaproponował
aby przyjąć go bez odczytywania,
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi odnośnie tego protokołu?
Uwag nie było.

Ad. 3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja z działalności
Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
Proszę Panią Barbarę Pasionek o przedstawienie tej informacji.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja o Programach
Pomocowych oraz o złożonych wnioskach.
Proszę Panią Katarzynę Dutka o zabranie głosu.

Pani Katarzyna Dutka przedstawia prezentację.

Dotacje na lata 2007-2013 szansą na rozwój

Narodowa Strategia Spójności (NSS)
Dokument, który określa priorytety, obszary wykorzystania funduszy

unijnych i krajowych na lata 2007-2013 oraz system wdrażania funduszy
strukturalnych w nowej perspektywie finansowej.

Celem strategicznym Narodowej Strategii Spójności jest tworzenie
warunków dla wzrostu konkurencyjności gospodarki polskiej opartej
na wiedzy i przedsiębiorczości, zapewniającej wzrost zatrudnienia oraz
wzrost poziomu spójności społecznej, gospodarczej i przestrzennej
Polski w ramach Unii Europejskiej i wewnątrz kraju.
29 listopada 2006 r. Rada Ministrów przyjęła projekt NSS 2007-2013.



NSS będzie realizowana przy pomocy:

16 Regionalnych Programów Operacyjnych (RPO)
• Program Operacyjny Rozwój Polski Wschodniej (PO RPW)
• Program Operacyjny Infrastruktura i Środowisko (PO IS)
• Program Operacyjny Kapitał Ludzki( PO KL)
• Program Operacyjny Innowacyjna Gospodarka (PO IG)
• Program Europejskiej Współpracy Terytorialnej (PO WT)
• Program Operacyjny Pomoc Techniczna (pO PT)

Podział środków UE na Programy Operacyjne

Program Operacyjny KAPITAŁ LUDZKI 2007-2013
Cele Programu Kapitał Ludzki
Celem głównym Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki jest wzrost poziomu
zatrudnienia i spójności społecznej. Cel ten będzie realizowany m.in. poprzez
aktywizację zawodową, rozwijanie potencjału adaptacyjnego przedsiębiorstw i
ich pracowników, podniesienie poziomu wykształcenia społeczeństwa,
zmniejszenie obszarów wykluczenia społecznego oraz wsparcie mechanizmów
efektywnego zarządzania w administracji państwowej.
W ramach programu wsparciem zostaną objęte następujące obszary:
zatrudnienie, edukacja, integracja społeczna, adaptacyjność przedsiębiorstw,
zagadnienia związane z rozwojem zasobów ludzkich na terenach wiejskich, z
budową sprawnej i skutecznej administracji publicznej wszystkich szczebli oraz
partnerskiego państwa, a także z promocją postaw zdrowotnych wśród osób
pracujących idoskonaleniem zawodowym kadr medycznych.

Program Operacyjny Kapitał Ludzki finansowany będzie w 85 % ze
środków Unii Europejskiej oraz w 15 % ze środków krajowych. Całość kwoty,
jaką przewidziano na realizację Programu, wynosi prawie 11,5 mld euro, w tym
wkład finansowy Europejskiego Funduszu Społecznego to ponad 9,7 mld euro a
pozostałą część stanowią środki krajowe.

Program składa się z 10 Priorytetów, realizowanych zarówno na poziomie
centralnym jak i regionalnym. W ramach komponentu centralnego środki
zostaną przeznaczone przede wszystkim na wsparcie efektywności struktur i
systemów instytucjonalnych, natomiast środki komponentu regionalnego
zostaną przeznaczone na wsparcie dla osób i grup społecznych.
Program Operacyjny Kapitał Ludzki



PRlORYTETY NA POZIOMIE CENTRALNYM (40% alokacji)

1. Zatrudnienie i integracja społeczna
2. Rozwój zasobów ludzkich i potencjału adaptacyjnego przedsiębiorstw

oraz poprawa stanu zdrowia osób pracujących
3. Wysoka jakość systemu oświaty
4. Szkolnictwo wyższe i nauka
5. Dobre rządzenie

PRlORYTETY NA POZIOMIE REGIONALNYM (60% alokacji)
(Województwo Podkarpackie)

1. Rynek pracy otwarty dla wszystkich
2. Promocja integracji społecznej
3. Regionalne kadry gospodarki
4. Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach
5. Pomoc techniczna

Priorytety Podkarpackiego Regionalnego Programu na lata 2007-2013

OŚ PRIORYTETOWA 1. Konkurencyjna i innowacyjna gospodarka
OŚ PRIORYTETOWA 2. Infrastruktura techniczna
OŚ PRIORYTETOWA 3. Społeczeństwo
OŚ PRIORYTETOWA 4. Ochrona środowiska izapobieganie zagrożeniom
OŚ PRIORYTETOWA 5. Infrastruktura publiczna
OŚ PRIORYTETOWA 6. Turystyka i kultura
OŚ PRIORYTETOWA 7. Spójność wewnątrzregionalna
OŚ PRIORYTETOWA 8. Pomoc techniczna

Podkarpacki Regionalny Program Operacyjny na lata 2007-2013

Priorytet 2. INFRASTRUKTURA TECHNICZNA

Działanie 2.1 Infrastruktura komunikacyjna
Schemat B - Drogi powiatowe
Zostały złożone dwa projekty:
1. PROJEKT: "Przebudowa drogi powiatowej Nr 2292R Wojtkowa-Nowosielce
Kozickie ''.
Wartość ogółem: 3 411 242,00 zł
Dofinansowanie: 2261 073,54 zł (66,28%)
Wkład własny: 1 150 169,00 zł (33,72%)



2. PROJEKT: ,,Poprawa dostępności komunikacyjnej Bieszczad. Modernizacja
drogi powiatowej Nr 2296R Ustjanowa - Daszówka - Czarna"
Wartość ogółem: 5 500999,98 zł
Dofinansowanie: 2939208.36 zł (53,43%)
Wkład własny: 2 561 719,62 zł (46,57%)

Priorytet 3. SPOŁECZEŃSTWO INFORMACYJNE

Działanie realizowane będzie m.in. poprzez następujące rodzaje projektów:
- e-usługi publiczne o wymiarze regionalnym i lokalnym (w tym e-zdrowie, e-
edukacja),
- e-usługi w administracji publicznej - m.in. elektroniczny obieg dokumentów,
podpis
elektroniczny,
- budowa i wdrażanie platform elektronicznych na poziomie regionalnym i/lub
lokalnym,
- tworzenie geograficznych Systemów Informacji Przestrzennej dla poziomu
regionalnego i lokalnego,
- budowa i/lub rozbudowa lokalnych i regionalnych sieci szerokopasmowych
współdziałających z siecią szerokopasmowa na poziomie regionalnym i/lub
krajowym PROJEKT:SIEĆ WIMAX wykupienie częstotliwości (partnerstwo
gmin i powiatów).
- tworzenie publicznych punktów dostępu do Internetu,
- budowa i/lub rozbudowa lokalnych bądź regionalnych sieci
teleinformatycznych przy wykorzystaniu nowoczesnych technologii, np.:
transmisja satelitarna, radiowa,
- budowa, rozbudowa i/lub wyposażenie centrów zarządzania sieciami
lokalnymi i regionalnymi
Podkarpacki Regionalny Program Operacyjny na lata 2007-2013

Priorytet 4 ZACHOWANIE ORAZ OCHRONA BIORÓŻNORODNOŚCI
BIOLOGICZNEJ I KRAJOBRAZOWEJ

Działanie 4.1 Infrastruktura ochrony środowiska
Działanie 4.2 Infrastruktura przeciwpowodziowa i racjonalna gospodarka
zasobami wodnymi
Działanie 4.3 Zachowanie oraz ochrona różnorodności biologicznej i
krajobrazowej
Działanie 4.4 Zwalczanie i zapobieganie zagrożeniom
PROJEKT: dot. Zakup samochodu gaśniczego ciężkiego z wyposażeniem
(planowany termin naboru wniosków - luty 2009 r.)
Wartość projektu: 931 000,00 zł
Dofinansowanie: (max. 85%)



Priorytet 5. INFRASTRUKTURA PUBLICZNA

działanie 5.1 Infrastruktura edukacyjna
PROJEKT: Przebudowa budynku oraz budowa kompleksu sportowego
Bieszczadzkiego Zespołu Szkół Zawodowych w Ustrzykach Dolnych
Koszt ogółem: 3 411 242,00 zł
Wielkości dofinansowania: 2261 073,54 zł (66,28%)
Wkład własny: 1 150 169,00 zł (33,72%)

działanie 5.2 Infrastruktura ochrony zdrowia i pomocy społecznej
działanie 5.3 Infrastruktura sportowa i rekreacyjna

Priorytet 6 TURYSTYKA I KUL TURA

OŚ realizowana będzie poprzez projekty dotyczące m.in.:
- obiektów infrastruktury turystycznej, w tym m.in. szlaków, tras turystycznych,
wyciągów narciarskich, przystani wodnych, kąpielisk i innych form
infrastruktury służącej rozwojowi turystyki wraz z infrastruktura sanitarna,
gastronomiczna, noclegowa, informacyjna,
- obiektów służących udostępnianiu dla turystów atrakcji turystycznych, w tym
ciągów komunikacyjnych, parkingów, punktów widokowych, wież
widokowych, zadaszeń, itp., wraz z infrastruktura sanitarna, gastronomiczna,
noclegowa, informacyjna,
- punktów informacji turystycznej, kampanii reklamowych i innych działań
informacyjnych i promocyjnych

Rozwój Polski Wschodniej na lata 2007-2013

OBSZARY WSPARCIA W RAMACH PROGRAMU

Oś priorytetowa I: Nowoczesna gospodarka

Oś priorytetowa II: Infrastruktura społeczeństwa informacyjnego
II.1. Sieć szerokopasmowa Polski Wschodniej

PROJEKT: PSeAP Podkarpacki System e-Administracji Publicznej
Wkład własny: 15% (Przewidywana kwota brutto na 2009 r.: 44 827,50 zł)

PROJEKT: PSIM Podkarpacki System Informatyzacji
Całkowita wartość projektu wyniesie około 84 647 864,88 zł (Powiat
Bieszczadzki - 3 860379,16 zł)
Dofinansowanie: 3 281 322,28 zł (85%)
Wkład własny:579 056,88 zł (15%)



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tej prezentacji?

Głos zabiera Radny Pan Marek Andruch, który pyta jakie sąplany odnośnie
programu Polska - Słowacja?

Głos zabiera Pan Zygmunt Krasowski - Wicestarosta
Jeżeli chodzi o Program Polska - Słowacja to Urząd Marszałkowski razem ze
stroną słowacką wyznaczyli priorytety, że musi być to zadanie realizowane
przez kilka powiatów graniczących bezpośrednio ze Słowacją.
W tym roku nabór obejmował będzie powiat jasielski, krośnieński i dwa
powiaty po stronie słowackiej. W listopadzie ma być kolejny nabór na projekty
miękkie i będziemy na pewno składać wnioski.
W najbliższym czasie wybieramy się ze Starostą do Sniny na Słowację, gdzie
będziemy rozmawiać o współpracy.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Informuje państwa o tym, że Podkarpacki Urząd Wojewódzki nie bardzo był
zainteresowany współpracą ze Słowacją. Pan Starosta mocno dopingował
Wojewodę i udało się wyjechać na Słowację i nawiązać jakąś współpracę ale
już było za późno. Prawdopodobnie chodzi o jakiś konflikt z Preszowem.

Następnie głos zabiera Radny Pan Franciszek Konopelski, który proponuje
aby pomyśleć nad napisaniem wniosku dotyczącego dziedzictwa kulturowego.

Ad. 5, pkt.1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2008.

Głos zabiera Pani Barbara Pa bis -Skarbnik Powiatu
Proponuje się zwiększyć budżet powiatu o kwotę 1.041.372,00 zł.
Na tę kwotę składają się:

- subwencja oświatowa w wysokości 896.693,00
- subwencja oświatowa w wysokości 15.025,00
- dochody SOSW w wysokości 11.817,00
- dochody Bieszczadzkiej Bursy Szkolnej 3.259,00
- dochody ZSL 10.098,00
- dotacja dla Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej na zadanie

"Bezpieczna i przyjazna szkoła w wysokości 15.287,00
- dochody DPS na realizację programu naprawczego w wysokości

100.000,00



oraz zmniejszenia na zadania związane z usuwaniem skutków klęsk
żywiołowych w kwocie 10.807,00

Dodatkowo proszę o wprowadzenie zwiększenia budżetu powiatu o kwotę
127.000,00 zł. po stronie dochodowej i wydatkowej dla DPS w Moczarach, są
to środki otrzymane w formie dotacji na realizację programów naprawczych,
kwota ta nie został wprowadzona do projektu uchwały gdyż parę minut temu
otrzymaliśmy faksem decyzję Wojewody Podkarpackiego.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 5, pkt.2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi przez wyznaczoną
jednostkę oraz za parkowanie usuniętego pojazdu na wyznaczonym parkingu
strzeżonym.

Głos zabiera Pani Anna Krystian - Kierownik Wydziału Komunikacji
i Drogownictwa
Ustawa prawo o ruchu drogowym nakłada na Starostę ustalenie wysokości
opłat za usunięcie pojazdu z drogi przez wyznaczoną jednostkę oraz za
parkowanie usuniętego pojazdu na wyznaczonym parkingu strzeżonym.
W związku z tym Rad Powiatu jest zobowiązana na wniosek Starosty do
ustalenia wysokości tych stawek.
Przeprowadziliśmy na naszym terenie ranking jednostek i w oparciu o działania
wyłoniły się 3 jednostki i są one do 3,5 tony, żadna jednostka nie spełnia
wymagań powyżej 3,5 tony.
Stawki, które przedstawione są w projekcie uchwały są uśrednione z propozycji
jakie przedstawiły jednostki z naszego powiatu, jak również leskiego czy
sanockiego.



W związku z powyższym proponuje się ustalić stawki wysokości opłat za
usunięcie pojazdu z drogi przez wyznaczoną jednostkę oraz za parkowanie
usuniętego pojazdu na wyznaczonym parkingu strzeżonym, które zostały
przedstawione państwu radnym w przesłanym projekcie uchwał.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 5, pkt.3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie w sprawie zmiany do uchwały w sprawie określenia trybu prac nad
projektem uchwały budżetowej oraz rodzaju i szczegółowości materiałów
informacyjnych towarzyszące proj ektowi.

Głos zabiera Pani Barbara Pa bis -Skarbnik Powiatu
W uchwale Nr XXVII1150/08 z dnia 30 września br. w § 5 ust. 1 pkt. 1 nie było
podziału dochodów na bieżące i majątkowe, natomiast § 9 składał się z 2
punktów, pkt 2 brzmiał "Nie uwzględnione w projekcie budżetu wnioski
komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego wymagają uzasadnienia
Zarządu Powiatu". Punkt ten zostaje skreślony.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.



Ad. 5, pkt.4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie udzielenia upoważnienia dla Zarządu Powiatu do przekazywania
upoważnień do zaciągania zobowiązań.

Głos zabiera Pani Barbara Pabis -Skarbnik Powiatu
Proponuję się aby Rada Powiatu upoważniła Zarząd do przekazywania
jednostkom organizacyjnym powiatu upoważnień do zaciągania zobowiązań z
tytułu umów, których realizacja w roku następnym jest niezbędna do
zapewnienia ciągłości działania jednostki i termin zapłaty upływa w 2009 r. na
łączna kwotę 172.000,00 zł. wynika to z ustawy o finansach publicznych.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad.6

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Analiza oświadczeń
majątkowych radnych, kierowników jednostek organizacyjnych oraz
pracowników upoważnionych do wydawania decyzji administracyjnych.

Przedstawione analizy stanowią załącznik do protokołu.

Ad. 7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Interpelacje i zapytania
radnych.

Głos zabiera Radna Pani Teresa Mikołajczak. która pyta czy będą
prowadzone prace na drodze Dwemik - Zatwarnica.



Głos zabiera Pani Anna Krystian - Kierownik Wydziału Komunikacji
i Drogownictwa
W obecnej chwili są prowadzone prace na odcinku Smolnik - Zatwarnica,
będzie robione jeszcze 4 nakładki do samej Zatwarnicy.
Jeżeli chodzi o Chmiel i o osuwiska to są to zadania przełożone na przyszły rok.

Więcej interpelacji i zapytań nie było.

Ad.8

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. wolne wnioski
i oświadczenia radnych.

Następnie głos zabiera Radny Pan Franciszek Konopelski, który składa
wniosek o wycofanie kar dyscyplinarnych i porządkowych w stosunku do
pracowników którzy mieli związek z subwencją oświatową.

Następnie głos zabiera Pan Zygmunt Krasowski - Wicestarosta
Kilka miesięcy temu została powołana komisja, która miała się zając
opracowaniem herbu dla Powiatu bieszczadzkiego. Spotykaliśmy się kilka razy
i poza wersją przekazana państwu radnym nie było żadnych nowych
propozycji. Proponuje aby w jak naj szybszym terminie ustalić wersję tego
herbu i zakończyć ten temat.

Głos zabiera Radny Pan Marek Andruch, który proponuje aby w herbie był
motyw historyczny. Proponuję aby dać czas na realizacje tego zadania do końca
roku.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak, wyraża zgodę.

Ad. 9

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. zakończenie obrad sesji.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam XXVIII Sesję Rady
Powiatu.

Przewodniczący Rady Powiatu
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